
Pierwszy okres pracy Pani Prezydent

Szanowni Państwo

  

Postanowiłam zamieścić na łamach "Nowa Exota" i na naszej stronie internetowej  wyniki pracy
oraz problemy na jakie napotykała się Rada PFO. Jest to jednocześnie moje sprawozdanie za
ten krótki okres czasu.  Lubię jasne sprawy i dlatego chciałabym, aby zapoznali się z tym
pismem wszyscy hodowcy Polskiej Federacji Ornitologicznej. Cieszę się, że RF ma dobry
kontakt z patronami medialnymi i że mamy dzięki temu możliwość zamieszczania różnych
artykułów czy też informacji na łamach "Nowa Exota" oraz "Fauna & Flora". Obu redakcjom
bardzo dziękujemy za pomoc i promowanie Polskiej Federacji Ornitologicznej oraz jej
wszystkich Stowarzyszeń.

  

Kliknij tutaj, aby zobaczyć artykuł.

  

 Justyna Krawczyk 

  

Prezydent PFO
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